
 

Zápis z jednání Komise dopravní 
 
Datum: 22.2.2023 
 
Účast:  M. Buršík, J. Hošna, M. Hrudka, J. Bouše, P. Štanc, R. Smetana  
(komise je usnášeníschopná/ přítomni: 6 členů ze 7 členů) 
 

 omluveni: V. Švenda 
 
Hosté:  V. Karpíšek 

A. Barášek – připojen on-line 
 
Koordinátor: M. Nuslová 
 
Program: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Projednávání programu 
4. Vystoupení hostů 
5. Požadavky členů komise a diskuze  
6. Závěr 

 
ad 1) Zahájení dopravní komise, přivítání hostů  
 
ad 2) Seznámení s programem – koncepce nového parkovacího systému ve městě 
 
ad 3) M. Nuslová seznámila přítomné členy dopravní komise s aktuálním stavem a schválenou 
koncepcí nového parkovacího stání ve městě. 
Členové komise se přikláněli ke změně schváleného rozhodnutí RM ze dne 1.11.2021 a navrhují, aby 
se zóny více rozčlenily.  
Dále se členové dopravní komise zabývali problémy nočního parkování, které je převážně problémem 
části města Příbrami VII a okolí. Části města Příbram I a II řeší problémy s parkováním převážně 
v denních hodinách.  
J. Bouše upozorňuje na problém s parkování okolo Plzeňské ulice, kde je problém celodenní. Dále J. 
Bouše upozorňuje na problém s parkováním okolo administrativní budovy Kostky PB. 
 
M. Hrudka se omluvil z jednání vzhledem k dalším pracovním povinnostem. 
 
M. Buršík vznáší požadavek na přípravu podkladu, co vše minulé vedení města schválilo na svých 
jednáních. 
  
ad 4) V. Karpíšek seznámil členy dopravní komise se svojí vizí nové koncepce parkování, s propojením 
nové koncepce parkovacího stání s připravovanou novou koncepcí MHD+PID a částečné integrací 
MHD do PID. V. Karpíšek seznamuje členy dopravní komise o jednáních, které vede s PID. Jedná se o 
změně linek a „rychlé“ lince na Prahu.  
V. Karpíšek seznamuje členy dopravní komise, že dle jeho názoru by měl být nový parkovací systém 
s minimem výjimek s jasným popisem, kdo je rezident, abonent a návštěvník. 
M. Buršík doplňuje, že již minulé vedení jednalo s PID o „rychlém“ autobusu směr Praha, který by 
vyjížděl z Drkolnova a jel by přes Flusárnu, nádraží a dále směr Praha. V. Karpíšek oponoval, že tuto 
linku nechce PID realizovat, vzhledem k tomu že jeho největší tržby jsou ze zastávky II. Poliklinika. 
V. Karpíšek seznamuje členy dopravní komise s aktuálním stavem projektu výstavby nového 
parkovacího domu na autobusovém nádraží, kde již byly zahájeny práce. V. Karpíšek seznamuje členy 
dopravní komise, že se již do nové parkovací koncepce počítá i s využíváním parkovacího domu na 
autobusovém nádraží. 
M. Nuslová navrhuje rozdělení parkovacího domu na 3 oblasti, kdy jedna z oblastí by byla vymezena 
pro rezidenty, jež využívají MHD. 
P. Štanc se dotazuje na kapacitu parkovacího domu. V. Karpíšek dodává, že kapacita parkovacího 
domu je 177 parkovacích míst a v této koncepci se již nepočítá s cykloboxy. 



Dále V. Karpíšek seznamuje členy dopravní komise s uvedením zkušebního provozu na parkovišti P+R 
Na Flusárně. 
V. Karpíšek seznamuje členy dopravní komise s problémy městské policie s výběrem sankcí a 
upozorňuje členy dopravní komise, že se zavedením nové koncepce parkování by se mohl zahltit 
přestupkový systém.  
R. Smetana doporučuje čerpat zkušenosti z měst, která již provozují parkovací zóny. 
V. Karpíšek seznamuje členy dopravní komise s uzavřením ulice Školní.  
M. Buršík navrhuje změnu P+R u III. Polikliniky na rezidenční parkování. Upozorňuje na končící období 
udržitelnosti v rámci dotací, které byly na toto parkoviště načerpány. 
 
ad 5) M. Buršík navrhuje založení společného google účtu, kde členové komise a koordinátor dopravní 
komise budou sdílet podklady, které se budou projednávat na dopravních komisích. 
J. Bouše vznáší dotaz, zdali bude možné nastupování všemi dveřmi MHD. Dále se J. Bouše dotazuje 
na možnost rozšíření křižovatky v ul. Brodská.  
Členové komise se dohodli na dalším termínu jednání, a to dne 8.3.2023 na téma částečná integrace 
MHD a 22.3. na téma Nové parkovací zóny a požádali o přítomnost Ing. Horského. Začátek jednání 
vždy od 17:00 hod. 
 
Členové dopravní komise na tomto jednání neprovedli žádné usnesení.  
 
Datum: 2.3.2023 
Zapsal/a/: M. Nuslová 
Podpis: 
 
 
Předseda komise: M. Buršík 
Podpis: 
 
 
Členové komise: M. Buršík, J. Hošna, M. Hrudka, J. Bouše, P. Štanc, R. Smetana 
 
 
Podpis: 
 
 
 

 


